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Από το υπ’ αριθ. 20/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 484/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Eγκριση ανάκλησης άδειας λειτουργίας και 
σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος 
του Θεόδωρου Θεοδωρίδη λόγω μετατροπής των 
υγειονομικών όρων λειτουργίας. 

 
       Σήμερα 30 Οκτωβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 26-10-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. Κ. Πουλασουχίδης Ν. Χαμαλής  
4. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
6. Δ.  Πέτκος    
7. Κ. Κόλβατζης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 482/2000 

απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ε. 
Κουκουρδής. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 483/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 484/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Β. Γιαννουλάκης.  

14. Π. Πιτούλιας 
15. Α. Κεσίδης 
16. M. Σουμελίδης 
17. Α. Ταραλάς 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 
19. Χ. Γεωργιάδης 
20. Β. Γιαννουλάκης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 490/2000 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Ι. Κουρουζίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. 
Γκαβαϊσές, Ε. Λευκοπούλου.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
 

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ε. Σοφιανίδης 
24. Ε. Λευκοπούλου 
25. Ι. Ακριβόπουλος 
26. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
27. Ε. Κουκουρδής 
28. Γ. Μανακούλης 

 



  Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-10-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Δημητρίου Ταχματζίδη, που έχει ως εξής:  

Σας γνωρίζουμε ότι  με την παρ. 1 περ. ιθ του άρθ. 24 Π.Δ. 410/95 η 
αρμοδιότητα για την χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος μεταβιβάσθηκε στους Δήμους και τις 
Κοινότητες. 

Με το αρθ. 25 παρ. 2 του ιδίου Π.Δ ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την 
ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή αφαίρεση των αδειών και την σφράγιση των πιο 
πάνω καταστημάτων. 

Σύμφωνα με την παρ. 5 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειον. Δ/ξης θεωρείται 
ίδρυση νέου κατ/τος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
συνεπώς απαιτείται νέα άδεια ίδρυσης και  λειτουργίας τούτου η μεταφορά ή 
επέκταση ή αλλαγή ή μεταβίβασή του, καθώς και η ουσιώδης τροποποίηση των 
υγειονομικών όρων λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις διαπιστώσεις της αρμόδιας 
υγειονομικής υπηρεσίας, η γινομένη τροποποίηση είχε σαν συνέπεια τη βελτίωση των 
υγειονομικών συνθηκών λειτουργίας τούτου. 

Ως μεταβίβαση καταστήματος ή εργαστηρίου  ή εργοστασίου υγειονομικού 
ενδιαφέροντος εννοείται και η εκχώρηση με ενοίκιο της εκμεταλλεύσεως των 
εγκαταστάσεων (οίκημα, εξοπλισμός κλπ.) τούτου από τον κάτοχο της αδείας 
ιδρύσεως και λειτουργίας του σε άλλο πρόσωπο. 

Επίσης στο άρθ. 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υ.Δ. αναφέρεται: 
Τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού ενδιαφέροντος, 

που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το  παρών άρθρο άδεια ιδρύσεως και  
λειτουργίας, κλείονται αυτεπαγγέλτως από τη οικεία Αστυνομική Αρχή (Ο.Τ.Α. παρ. 
2 του αρθ. 25 του 410/95 Π.Δ.), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται 
σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 2520/95. 

Με την αρ. 22/1998  απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής  χορηγήθηκε η με 
αρ. πρωτ. 1131/9-2-1998  άδεια ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος 
ζαχαροπλαστείου στον Θεοδωρίδη Θεόδωρο  στη Βέροια και επί της οδού Ιεραρχών  
αρ. 22. 

Με την αρ. 395/1999 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από 
σχετικά έγγραφα του Αστ. Τμήματος με τα οποία βεβαιώθηκε αλλαγή του 
καταστήματος, εγκρίθηκε η ανάκληση της αρ.πρωτ. 1131/4-2-1998  άδειας ίδρυσης 
και λειτουργίας που χορηγήθηκε από τον Δήμο, η οποία ακυρώθηκε με την αρ. 
21/1999 απόφαση της επιτροπής του αρ.  18 Ν. 2218/94 ύστερα από προσφυγή του  
προμνησθέντος διότι η απόφαση δεν πάρθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 5 
του άρθ. 95 του ΔΚΚ (δηλ. με την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών του.). 

Ύστερα από το 10-11-1999 εισηγητικό σημείωμα του κ. Δημάρχου με την αρ. 
535/1999 απόφαση του Δημ. Συμβουλίου αναβλήθηκε η λήψη απόφασης σχετικά με 
την ανάκληση ή μη της αδείας ίδρυσης και λειτουργίας του πιο πάνω κατ/τος 
προκειμένου να επανελεγχθεί το κατάστημα από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 

Μέχρι σήμερα δεν έχει απαντηθεί σχετική αλληλογραφία του Δήμου προς το 
Τμήμα Υγείας από το οποίο ζητήθηκε η διενέργεια ελέγχου στο πιο πάνω κατάστημα. 

Με τα αρ. 1020/16178/20-β/16-3-00 & 1020/16178/22-β/18-7-00 έγγραφά του 
το  Αστ. Τμήμα Βεροίας μας γνωρίζει ότι σε ελέγχους που διενεργήθηκαν  στις 11-3-
00 & 16-7-00 αντίστοιχα διαπιστώθηκε ότι το κατάστημα διέθετε μόνο 
οινοπνευματώδη ποτά, ενώ σύμφωνα με την παρ. 2α αρ. 39 της Υγ. Διάταξης 
υποχρεούται να προσφέρει επί πλέον κάθε είδους γλυκίσματα, γάλα, καφέ, κ.α 
ροφήματα, των οποίων  στερείτο παντελώς. 



Με τα από 12-11-1998 και 3-5-1999 έγγραφά της η 11η Εφορεία Βυζαντινών 
Αρχαιοτήτων ζήτησε να διενεργούνται έλεγχοι  στα  καταστήματα της περιοχής 
Κυριώτισσας και να ανακαλούνται ή να  μη χορηγούνται άδειες σε περίπτωση που 
διαπιστώνεται απόκλιση από την εγκεκριμένη απ΄αυτήν χρήση. 

Επειδή από τα προεκτεθέντα προκύπτει ότι ενδεχομένως έχει επέλθει αλλαγή 
του κατατηαμτος από ζαχαροπλαστείο σε μπαρ και προκειμένου να αποτραπεί η 
περαιτέρω παράνομη λειτουργία του πιο πάνω καταστήματος, παρακαλείται το 
Δημοτικό Συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά με την ανάκληση ή μη της ανάκλησης 
της αδείας ίδρυσης και λειτουργίας του και την σφράγισή του. 

Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και το αριθ. Πρωτ. 9803/2-
10-2000 έγγραφο του Τμ. Υγείας της Δ/νσης Υγείας και Κοιν. Πολιτικής της Ν.Α. 
Ημαθίας, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι κατόπιν ελέγχου που διενεργήθηκε από τον Νομίατρο κ. 
Κωστόπουλο στα παρακάτω καταστήματα:1)Θεοδωρίδη Θεόδωρου Ιεραρχών 22 με 
άδεια λειτουργίας "Ζαχαροπλαστείου", 2)Ζησιόπουλος Αντώνιος Ιεραρχών 8 με 
άδεια "Ζαχαροπλαστείου" ,3)Βασιλειάδου Χαρίκλεια Κοντογεωργάκη 19 με άδεια 
"Ζαχαροπλαστείο", 4)ΟΕ Λαβάνη Χ.-Κακιρδάκη Α.-Γκέκα Β. Κοντογεωργάκη 3 και 
5)Παπαγιάννη Περικλή Ιεραρχών 19 με άδεια "Ζαχαροπλαστείο" διαπιστώθηκε ότι, 
τα ανωτέρω καταστήματα έχουν προβεί σε τροποποίηση των υγειονομικών όρων 
λειτουργίας τους από "ζαχαροπλαστείο" σε "Μπαρ" με την ανάλογη συγκρότηση και 
την προσφορά κυρίως οινοπνευματωδών ποτών στους πελάτες (αρθ.37 Α1β/8577/83 
Υγ/κής Δ/ξης). 
 Στην περίπτωση   αυτή απαιτείται νέα άδεια λειτουργίας κατ/τος σύμφωνα με 
το άρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγ/κής Δ/ξης. 
 Οι υπηρεσίες οι οποίες κοινοποιείται το παρών έγγραφό μας, παρακαλούνται 
για τις κατά αρμοδιότητα  ενέργειές τους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος :Τα θέματα 13-14 θα συζητηθούν μαζί. 
Δήμαρχος :Ενημέρωσα το Σώμα στην προηγούμενη τοποθέτησή μου ότι η 

γνωμοδότηση του τμήματος υγείας για μία σειρά καταστημάτων, για τα οποία είχε 
υποβληθεί ερώτημα από πλευράς του ΔΣ με ομόφωνη απόφαση του από πέρσι το 
Νοέμβριο, πρωτοκολλήθηκε στο Δήμο στις 29-10-00. Από την στιγμή που το 
αρμόδιο όργανο που γνωματεύει εάν υπήρξε ουσιώδης ή μη μεταβολή των 
υγειονομικών όρων, βάση των οποίων χορηγήθηκε η άδεια και η χρήση ενός 
καταστήματος, για όλες τις περιπτώσεις για τις οποίες  είναι από το 13-17 θέμα, 
νομικά είναι μονόδρομος η απόφαση του ΔΣ για ανάκληση της άδειας. Εχει 
οριστικοποιηθεί, με απόφαση της επιτροπής του άρθρου 18, ότι την αρμοδιότητα την 
έχει αποκλειστικά το ΔΣ. Επισημαίνω το γεγονός ότι η ψήφιση ή η κατάθεση 
οποιασδήποτε άλλης πρότασης και ψήφισή της, ισοδυναμεί με άρνηση της πρότασης. 
Με αυτό το σκεπτικό, η επιτροπή του άρθρου 18, έκρινε ότι οι προηγούμενες 
αποφάσεις μας, δεν είχαν την νόμιμη πλειοψηφία και τις ακύρωσε. Το θέμα 18 δεν 
περιλαμβάνετε στην γνωμοδότηση αυτή. Το ΔΣ πρέπει να το αναβάλει με την 
παράκληση, να κάνει η αρμόδια υπηρεσία την αυτοψία και να γνωμοδοτήσει σχετικά. 

Κωστόπουλος, Δ/ντής Υγειονομικού:Ύστερα από 3 καλέσματα του Δήμου 
Βέροιας αναγκάστηκα να διενεργήσω αυτοψία όπου διαπίστωσα ότι τα καταστήματα 
αυτά έκαναν τροποποίηση της άδειας λειτουργίας τους. Είναι υποχρεωμένος ο Δήμος, 
να αναλάβει την πολιτική ευθύνη και να καθορίσει τις χρήσεις των καταστημάτων. 

Δέλιος Β., δικηγόρος, εκπρόσωπος καταστημάτων των θεμάτων 13,14 &16: 
Σήμερα βρισκόμαστε ενώπιόν σας , με ένα έγγραφο του Υγειονομικού, χωρίς να 
αποκλείει τη χρήση ζαχαροπλαστείου. Το έγγραφο αυτό λεει ότι το κατάστημα 



σέρβιρε κυρίως ποτά. Και ρωτάτε. Αν ένα ζαχαροπλαστείο, σερβίρει στους θαμώνες 
κυρίως ποτά, καφέδες, αναψυκτικά, ουϊσκι, όπως έχει το δικαίωμα ως καφέ 
ζαχαροπλαστείο, θα πούμε ότι τροποποίησε τη χρήση και  μετετράπη σε μπάρ; Για να 
είμαστε όμως ειλικρινείς, κατά γενική εκτίμηση, λειτουργούν ως μπαρ. Το θέμα 
λοιπόν είναι κατά πόσο αυτή η αλλαγή  χρήσης, εφόσον από τον κανονισμό σας στην 
περιοχή μπορούν να δοθούν καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος ως μπαρ, θα 
πρέπει να ερευνηθεί από τη δικαιοσύνη που είναι ο μόνος κριτής παραβάσεων. 
Υπάρχουν δικαστικές αποφάσεις, που έχουν  καταμηνυθεί αμέτρητες φορές 
καταστηματάρχες και έχουν αθωωθεί .Πρέπει να αιτιολογείται με λεπτομέρεια που 
συνίσταται αυτή η τροποποίηση της χρήσης. Λέτε ότι  μετετράπη σε μπαρ. Επειδή 
κυρίως σέρβιρε ποτά; Αφού αυτό ζητούν οι πελάτες; Είναι δικαίωμα της νεολαίας 
μας. Όσον αφορά λοιπόν τα καταστήματα, δεν έχουν ασυλία. Διώκονται συνεχώς. 
Ήδη έχω την εντολή να προχωρήσω σε μηνύσεις όλων όσων καθυβρίζουν. Με μία 
εξώδικη που έστειλαν οι κάτοικοι στα καταστήματα, ο στόχος τους είναι η 
προσωπική τους γαλήνη, διότι ενοχλούνται. Από εκεί και πέρα η ηχορύπανση είναι 
θέμα της Αστυνομίας. Η κίνηση αυτή των πολιτών ρεζίλεψε την πόλη μας. 

Δήμαρχος :Για να μην αδικήσουμε κανέναν, αν δεν πρέπει  να αδικηθεί. Να 
είμαστε αυστηροί όπου πρέπει να εφαρμόσουμε το νόμο. Προτείνω τα  θέματα 
ν΄αναβληθούν για το επόμενο ΔΣ, χωρίς συζήτηση επί της ουσίας. Να 
εξουσιοδοτήσουμε το νομικό συμβούλιο, να κάνει μία παράσταση στον Εισαγγελέα 
και να τον ρωτήσει εάν η αθωωτική απόφαση ενός ποινικού δικαστηρίου ουσίας, 
πρέπει να ληφθεί υπόψη από πλευράς του ΔΣ, σ΄ότι αφορά την οριστική ανάκληση 
της άδειας ή όχι. 

Δέλιος :Οι κ.κ. Θεοδωρίδης, Ζησιόπουλος και άλλα καταστήματα έκαναν 
αιτήσεις προς το τμήμα αγορανομίας Βεροίας σχετικά με το θέμα που συζητάμε. Οι 
απαντήσεις κοινοποιήθηκαν προς το Δήμο Βέροιας και προς το Τμήμα Υγείας 
Βέροιας. Απαντώντας στην αίτηση, ελέγξανε αν είναι ζαχαροπλαστεία ή μπαρ, ή αν 
τροποποίησαν τη χρήση. 

Δήμαρχος :Δεν είναι αρμοδιότητα της Αγορανομίας αλλά του Τμήματος 
Υγείας. Άλλο είναι το ζήτημα. 

Δέλιος :Εχει  όμως κοινοποίηση και στο Τμήμα Υγείας. Αυτά γίνονται το 
Σεπτέμβριο του 1999. Αν είναι έτσι, να γίνει αναβολή και να πάει στο μεθεπόμενο 
ΔΣ. 

Ακριβόπουλος :Στο θέμα της αναβολής θα αποφασίσει το ΔΣ. Είναι δύσκολο 
ο εισαγγελέας να κάνει γνωμοδότηση από μία τυχόν αθώωση δικαστηρίου η οποία 
δεν μπορεί να γενικευτεί. Η αναβολή δεν θα μας βοηθήσει. 

Πουλασουχίδης :Ο εισαγγελέας θα μας αποπέμψει. Ασχολείται με ποινικά 
θέματα. Αυτό είναι διοικητικό και δεν έχει αρμοδιότητα. Συνεπώς αναβολή γι΄αυτόν 
το λόγο δεν έχει καμία έννοια. 

Δήμαρχος :Ανακαλώ τη διαδικαστική πρότασή μου. 
Δέλιος :Το φυσικό δικαστήριο λεει ότι δεν μετέτρεψε τους όρους. Η απόφαση 

είναι σαφής. Η κίνηση των πολιτών, κατάφερε να επηρεάσει όλες τις υπηρεσίες του 
νομού ώστε να δραστηριοποιηθούν έντονα και να έχουμε ένα  κυνηγητό  είτε για την 
μουσική, είτε για το ωράριο, είτε  για τη μετατροπή. Ζητάμε την προστασία σας, διότι 
δεν έχουν οι άνθρωποι αυτοί άλλη δυνατότητα, παρά, εάν τυχόν ανακληθούν οι 
άδειες, να ξεκινήσουνε τις μηνύσεις εναντίον όσων ήταν υπαίτιοι αυτής της 
απόφασης και αγωγές δεκάδων εκατομμυρίων για τις ζημιές που πάθανε. Τόσο για τα 
χρήματα που τοποθέτησαν, όσο και αυτά τα οποία θα χάσουν, γιατί έχουν πολύχρονες 
συμβάσεις και πρέπει να καταβάλουν το μίσθωμα. Οι αγωγές αυτές θα στραφούν 
κατά παντός. 



Παπαγιάννης Περικλής, κατ/ρχης :Όσον αφορά τις αθωωτικές αποφάσεις, έχω 
στις 2/11 δικαστήριο. Η αλλαγή χρήσης έχει να κάνει με το νόμο της αγοράς. 
Αναγκαζόμαστε να έχουμε πιο πολλά οινοπνευματώδη ποτά. 

Ακριβόπουλος :Πότε έγινε η γνωμοδότηση; Πότε σας ζητήθηκε; 
Κωστόπουλος :Πριν 10 μέρες. Είναι θέμα του Δήμου τι θα κάνει στις 

συγκεκριμένες περιοχές. Αναγκάστηκα, μετά το 3ο κάλεσμα του Δήμου, να 
γνωμοδοτήσω. 

Σκουμπόπουλος :Τα διοικητικά όργανα κάνουν ελέγχους και βεβαιώνουν 
παραβάσεις. Από μόνα τους κάνουν τη δουλειά τους. Δεν συνεργάζονται με 
δημοτικούς συμβούλους ούτε με αντιδημάρχους, ούτε με το Δήμαρχο. 

Διαφωνώ με τον Δήμαρχο. Εμείς δεν έχουμε αρμοδιότητα ν' αποφασίσουμε 
για την ανάκληση των αδειών. Τώρα θα ισοπεδώσουμε και τους καταστηματάρχες. 
Να αποφανθεί το ΥΠ.ΕΣ. Πρέπει να εφαρμόσουμε τον κανονισμό. Να ανακληθούν οι 
άδειες. Ταυτόχρονα να συνεδριάσει η ΔΕ και να τους χορηγήσετε άδειες όπως  
πραγματικά λειτουργούν. 

Δήμαρχος :Με  απόφασή  του  το ΥΠ.ΕΣ. αποφάνθηκε. Η αρμοδιότητα 
ανάκλησης των αδειών, σ΄αυτές τις περιπτώσεις, είναι αποκλειστικά του ΔΣ. 

Σκουμπόπουλος :Οφείλατε να την καταθέσετε στο φάκελο. 
Γεωργιάδης Χρ.:Ο Δήμος πρέπει να έχει και τη χορήγηση των αδειών και τον 

έλεγχο καταστημάτων. Ποιος οδήγησε τους καταστηματάρχες στη λέξη 
ζαχαροπλαστεία; Ποιος τους έδινε την άδεια; Πόσες μηνύσεις έχει το "Ερατεινό" κλπ; 
Καμία. Να κάνουμε νόμιμους τους καταστηματάρχες. Δώστε άδειες για μπαρ. 

Δήμαρχος :Δεν ψηφίζετε ούτε άδεια μουσικών οργάνων στη ΔΕ. Θα ψηφίσετε 
να γίνουν μπάρ; 

Γεωργιάδης Χρ.:Ναι, ψηφίζω για μπαρ. Όχι για ζαχαροπλαστεία. 
Ουρσουζίδης :Είμαστε αναγκασμένοι να σεβαστούμε την άποψη του 

Τμήματος Υγιεινής. 
Γκαβαϊσές :Το ΔΣ  επιδεικνύοντας μία διάθεση επιείκειας, να αναβάλει την 

λήψη απόφασης κλεισίματος των μαγαζιών, με το σκεπτικό αφενός της αναθεώρησης 
του κανονισμού και του Π.Δ και αφετέρου να δώσει μία ευκαιρία στους 
καταστηματάρχες, να συμμορφωθούν, τουλάχιστον για όσο διάστημα εκκρεμεί η 
αλλαγή των όρων, στις άδειες που έχουν. Εάν δεν συμμορφωθούν να έχουν άμεση 
ανάκληση. 

Ακριβόπουλος :Πολλοί από εδώ μέσα δεν έχουμε καμία συμμετοχή στην 
λήψη αποφάσεων για χορήγηση των αδειών. Καμία απόφαση της επιτροπής του 
άρθρου 18 δεν παράγει νομολογία. Το Ανώτερο Δικαστήριο παράγει νομολογία. Ούτε 
το ΥΠΕΣ. Πρέπει να αποφασίσουμε υπεύθυνα. Για τα μαγαζιά αυτά δεν θα 
απαλλαχτείτε των ευθυνών σας σε ενδεχόμενες μηνύσεις και αγωγές, λέγοντας ότι 
ξέρετε δόθηκαν για ζαχαροπλαστεία αλλά λειτουργούν έτσι. Να ανακληθούν οι 
άδειες και να δοθούν ως έχουν. Από εκεί και πέρα εμείς ως ΔΣ, αφού δεν έχουμε εκ 
του Νόμου την αρμοδιότητα για τον έλεγχο δεν θα φταίμε. 

Πουλασουχίδης :Υπεύθυνη θέση σημαίνει μία θέση που είναι νόμιμη . 
Υπάρχει καταγγελία από το Αστυνομικό όργανο και από τους δημότες, ότι υπάρχει 
αλλαγή χρήσης. Ρωτήθηκε το Τμήμα Υγιεινής και είναι το μόνο αρμόδιο για να 
γνωμοδοτήσει εάν έγινε ουσιώδης αλλαγή της χρήσης . Είναι μονόδρομος για το ΔΣ 
να ψηφίσει και όλα τα άλλα είναι υπεκφυγές. Στο ΔΣ η απόφαση είναι μία. 
Παράβαση ορών της άδειας σημαίνει ανάκληση. 

Σκουμπόπουλος :Δεν εισάγονται τα θέματα πλήρως. Αιφνιδίως 
παρουσιάστηκε η απόφαση του ΥΠΕΣ. Δεν είμαστε αρμόδιοι. Όποιο όργανο χορηγεί 



την άδεια, αυτό και την ανακαλεί. Απλά νομικά. Όλα τα άλλα είναι σκοπιμότητες. 
Δώστε άδειες όπως λειτουργούν. 

Ουρσουζίδης :Εχω την απόφαση του ΥΠΕΧΩΔΕ και του ΥΠ.ΠΟ. Οπου ρητά 
αναφέρεται για συγκεκριμένες χρήσεις οι οποίες να συμβιβάζονται με το εσωτερικό 
περιβάλλον. Όλα τα άλλα είναι λόγια. Αποκλείει τα μπαρ. Δεν είναι  άμοιροι ευθυνών 
οι καταστηματάρχες. Όπως στηριχθήκαμε στο Τμήμα υγιεινής για να δώσουμε 
άδειες, εκεί θα στηριχθούμε και για την ανάκληση αυτών. 

Γκαβαϊσές :Δεν μπορεί να δοθούν αύριο άδειες. Προαπαιτούμενο είναι το 
χαρτί της αρχαιολογίας. Η πρότασή σας είναι πρόταση προς απόρριψη. Οι άδειες θα 
δοθούν όταν αλλάξει το ΠΔ. Μονόδρομος είναι η αφαίρεση. Παρέχετε εκδούλευση 
στους καταστηματάρχες. 

Σκουμπόπουλος :Προστατεύστε με κε Πρόεδρε. 
Γκαβαϊσές :Το είπα αυτό γιατί ξέρετε ότι δεν μπορούν να δοθούν τέτοιες 

άδειες αύριο. 
Πρόεδρος :Σας παρακαλώ κύριοι. Κρατήστε την ψυχραιμία σας. Δεν σέβεστε 

το προεδρείο. 
Ακριβόπουλος :Πριν είπατε ότι γίνονται αλλαγές άδειας ,τώρα δεν γίνονται; 
Πουλασουχίδης :Το ΥΠ.ΕΣ. έκρινε ότι νομίμως το ΔΣ ανακαλεί τις άδειες. 

Εάν κρυβόμαστε σκέφτομαι να παραιτηθώ. 
Τζατζάκης, υπάλληλος Δήμου :Σχετικά με την προέγκριση που χορηγήθηκε 

στον κ. Μπίκα, η βεβαίωση χώρου κυρίας χρήσης η οποία έχει κατατεθεί στην 
υπηρεσία και η οικοδομική άδεια, αναφέρονται σε κατάστημα χώρου συνάθροισης 
κοινού.  Οι αντίστοιχες βεβαιώσεις που υπάρχουν στους φακέλους αδειών που 
χορηγήθηκαν  με τις άδειες των ζαχαροπλαστείων, αναφέρονται σε χρήσεις 
ζαχαροπλαστείου. 

Κωστόπουλος :Επί προσωπικού. Υπάρχει κανείς από τους Δημοτικούς 
Συμβούλους που δεν πήγε σ΄αυτά τα μαγαζιά; Ο Δήμος έπρεπε να έχει τη 
γνωμοδότηση; Μη φέρνετε σε δυσκολία τις υπηρεσίες. Τα προβλήματα αυτά είναι 
του Δήμου. 

Πρόεδρος :Δεν είναι προσωπικό. 
Δέλιος :Το λόγο. 
Πρόεδρος :Όχι. Δεν δικαιούστε. 
Δήμαρχος :Οσες άδειες ήταν για ζαχαροπλαστείο το επεσήμανα στη ΔΕ. Δεν 

έχει από πίσω λόγια. Βλέπω ότι λείπει η κίνηση των πολιτών. Δεν τους ενδιαφέρει το 
θέμα γι΄αυτά τα μαγαζιά που τα κατηγορούσανε αδίκως ότι είναι κέντρα πώλησης και 
διακίνησης ναρκωτικών κλπ; Χαϊδεύουμε την κίνηση των πολιτών, και τους 
μαγαζάτορες με όλες αυτές τις  ανερμάτιστες τοποθετήσεις. Κάντε τα όλα μπαρ! Που 
νομίζετε ότι θα σας οδηγήσει αυτή η πολιτική σας θέση; Θα μπορέσετε αύριο να 
αντιμετωπίσετε κανέναν; 

Δέχομαι την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου. Ανάκληση σήμερα όπως λεει ο 
Νόμος. Μόλις υποβάλουν νέες αιτήσεις να έρθει το θέμα στο ΔΣ, εδώ, και να τα 
ψηφίσετε. Όχι από πίσω στην ΔΕ. Και να έρθετε εδώ να αιτιολογήσετε στους 
ανθρώπους , γιατί δεν μπορούν να φέρουν την αίτησή τους. Εσείς  δημιουργήσατε το 
θέμα για να στραφείτε στο Δήμο. Εσείς φέρατε το θέμα στις εφημερίδες. Τώρα 
έρχεστε να μεταβιβάσετε τις ευθύνες; Είναι λαϊκισμός η όλης τοποθέτησή σας. 

Σκουμπόπουλος :Ζητάω τριτολογία. 
Πρόεδρος :Το ΔΣ κατά πλειοψηφία αποφάσισε να γίνουν τριτολογίες. 
Σκουμπόπουλος :Χάνετε την ψυχραιμία σας. Η θέση μας είναι ξεκάθαρη. Σας  

επιστρέφω ότι είπατε για εκδούλευση και για σκοπιμότητες. 



Ουρσουζίδης :Η νομοθεσία είναι σαφέστατη. Δεν υπάρχει η δυνατότητα να 
λειτουργήσουν τα μαγαζιά νομότυπα με τον τρόπο που λειτουργούν. Εμείς όμως 
οφείλουμε ως ΔΕ να τους χορηγήσουμε την άδεια λειτουργίας δεδομένου ότι 
προσκομίσανε δικαιολογητικά ότι θα έφτιαχναν ζαχαροπλαστεία. 

Στηριζόμενοι στο τμήμα Υγιεινής, είπαμε ναι, να πάρουν την άδεια 
λειτουργίας. Από εκεί και πέρα, όταν έρχεται το ίδιο το Τμήμα υγιεινής και δηλώσει 
ότι δεν είναι πλέον αυτά ζαχαροπλαστεία, πως είναι δυνατόν να το γνωρίζουμε και να 
μη το σεβόμαστε. 

Γκαβαϊσές :Είναι ξεκάθαρη η θέση μου για το συγκεκριμένο θέμα εδώ και 
χρόνια, που η επιστροφή που μου κάνατε, αυτόματα σας επιστρέφει. Πήρα το λόγο 
της τριτολογία για να αναφερθώ στην επίθεση που δέχτηκε ο κ. Σ.Κωστόπουλος από 
μέλη της παράταξης του κ. Σκουμπόπουλου. Είναι τραγικό να του ζητάμε και το 
λόγο, γιατί βάλαμε στο μπαλάκι ένα δημόσιο λειτουργό, να λύσει ένα πρόβλημα που 
δεν μπορέσαμε εμείς τόσα χρόνια να το λύσουμε. Και θέλετε να περάσει από την 
πλάτη του κ. Κωστόπουλου; 

Ακριβόπουλος :Δεν αποδώσαμε ευθύνες στον κ. Κωστόπουλο.  Από μόνος 
του ήταν ευάλωτος με την θέση την οποία διατύπωσε. Έχετε κάνει σωρεία λαθών εδώ 
και 2 χρόνια. Πάρτε μία φορά την ευθύνη και πείτε ναι κάναμε ένα λάθος. Δεν 
είμαστε πίσω από την κίνηση των πολιτών, αλλά μπροστά σας. 

Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση του κ. Γκαβαϊσέ για αναβολή λήψης 
απόφασης, συμφωνεί το σώμα; 
Υπέρ ψήφισε ο σύμβουλος κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
Κατά ψήφισαν 21 σύμβουλοι: Μ. Ποτουρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. 
Ταραλάς, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης.  
 Πρόεδρος : Κατά πλειοψηφία αποφασίζουμε τώρα επί του θέματος. 
 Επί της προτάσεως για ανάκληση και σφράγιση και της συμπληρωματικής 
πρότασης του Δημάρχου, σε περίπτωση που υποβληθούν νέες άδειες αυτές να 
εισαχθούν στο Δ.Σ. για συζήτηση, συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1- Το από 24-10-2000 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Δημητρίου 
Ταχματζίδη. 
2.- Την με αριθ. 22/98 απόφαση της Δ.Ε. με την οποία χορηγήθηκε από το Δήμο 
Βέροιας η με αριθ. πρωτ. 1131/9-2-98 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος 
«Ζαχαροπλαστείου» στον Θεόδωρο Θεοδωρίδη στη Βέροια και επί της οδού 
Ιεραρχών αρ. 22. 
3.- Την με αριθ. 395/99 απόφασή του για ανάκληση της άδειας ίδρυσης και 
λειτουργίας και σφράγιση του παραπάνω κατ/ματος η οποία ακυρώθηκε με την αρ. 
23/99 απόφαση της επιτροπής του αρ. 18 Ν. 2218/94 διότι δεν πάρθηκε σύμφωνα με 
τις διατάξεις της παρ. 5, του άρ. 95, του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
4.- Την με αριθ. 535/99 απόφασή του με την οποία αναβλήθηκε η λήψη απόφασης 
σχετικά με την ανάκληση ή μη της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του πιο πάνω 
κατ/ματος προκειμένου να επανελεγχθεί το κατ/μα από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 
5.- Ότι με τα αριθ. πρωτ. 1020/16178/20-β/16-3-00 και 1020/16178/22-β/18-7-00 
έγγραφά του το Αστυνομικό Τμήμα Βέροιας μας γνωρίζει ότι ύστερα από έλεγχους 
που διενεργήθηκαν στις 11-3-00 και 16-7-00 αντίστοιχα διαπιστώθηκε ότι το 
παραπάνω κατάστημα διέθετε μόνο οινοπνευματώδη ποτά, ενώ σύμφωνα με την παρ. 



2α, αρ. 39 της σχετικής Υγειονομικής Διάταξης υποχρεούται να προσφέρει επί πλέον 
κάθε είδους γλυκίσματα, γάλα, καφέ, κ.α. ροφήματα των οποίων εστερείτο παντελώς. 
6.- Ότι με τα αριθ. πρωτ. 3694/12-11-98 & 1053/3-5-99 έγγραφά της η 11η Εφορεία 
Βυζαντινών Αρχαιοτήτων ζήτησε να διενεργούνται έλεγχοι στα κατ/ματα της 
περιοχής Κυριώτισσας και να ανακαλούνται ή να μη χορηγούνται άδειες σε 
περίπτωση που διαπιστώνεται απόκλιση από την εγκεκριμένη από αυτήν χρήση του 
ακινήτου. 
7.- Ότι με το αριθ. Πρωτ. 9803/2-10-00 έγγραφό του το Τμ. Υγείας της Δ/νσης 
Υγείας & Κοιν. Πολιτικής της Ν.Α. Ημαθίας μας γνωρίζει ότι σε έλεγχο που 
διενεργήθηκε διαπιστώθηκε ότι το παραπάνω κατ/μα έχει προβεί σε τροπ/ση των 
υγειονομικών όρων λειτουργίας του από «Ζαχαροπλαστείο» σε «Μπαρ» με την 
ανάλογη συγκρότηση και την προσφορά κυρίως οινοπνευματωδών ποτών στους 
πελάτες. 
8.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
9.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
10.- Ότι σκόπιμο είναι να γίνει ανάκληση της άδειας λειτουργίας και να σφραγιστεί 
το παραπάνω κατ/μα προκειμένου ν’ αποτραπεί περαιτέρω παράνομη λειτουργία του. 
11.- Τις διατάξεις των παρ. 5 & 9 του αρ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειονομικής Διάταξης. 
12.- Τις διατάξεις του αρ. 24 (παρ. 1, περ. ιθ) και του άρθρου 25 (παρ. 2) του Π.Δ. 
410/95 (Δ.Κ.Κ.). 

  
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Α) Εγκρίνει την ανάκληση της με αριθ. πρωτ. 1131/9-2-98 Δήμου Βέροιας 

άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος 
«Ζαχαροπλαστείου» του Θεόδωρου Θεοδωρίδη που βρίσκεται στη Βέροια και επί της 
οδού Ιεραρχών αρ. 22. 
 Β) Εγκρίνει τη σφράγιση του παραπάνω καταστήματος. 
 Γ) Σε περίπτωση που κατατεθεί στο Δήμο Βέροιας νέα αίτηση για χορήγηση 
άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος για το 
παραπάνω κατάστημα, αυτή θα εισαχθεί για συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    484/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης Γ.  Μανακούλης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  9-11-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


